
 
 

 

 
Verslag inclusie en toegankelijkheidsraad 30/06/2020 
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Afwezig: A. Velter, E. Sorel, K. Streitz, W. Rogiers, E. Heethem, leden; 
 

 

  

 

De voorzitter opent de vergadering om 09:30 uur. 

 
Verslag 
1. Verwelkoming 

Piet Tibergyn stelt zich voor. Hij vervangt Carla Clicteur als manager van hotel Middelpunt.  

2. Verslag Inclusie en Toegankelijkheidsraad  dd. 11/02/2020 - goedkeuring 

Overlopen verslag 11 februari 2020. 

De trap voor het mobiele podium wordt aangekocht. 

3. Stand van zaken lopende projecten 

1. Zon, Zee, Zorgeloos gaat dit jaar niet door. 
Hierdoor is er geen assistentie aanwezig. Middelpunt voorziet een strandrolstoel voor hun 
hotelgasten. Deze staat gestockeerd in de strandcabine van het hotel.  
Het toegankelijk sanitair is in concessie en staat los van Zon, Zee, Zorgeloos. Waardoor het 
toegankelijk sanitair geopend is tijdens het seizoen. 



 
 
 

 

De strandmatten liggen op het zachte strand op onderstaande locaties: 

 Casino-west 

 Zwaluwenlaan in Westende Bad. 

2. 18 december gaat dit jaar niet door. 
Op 18 december gingen we een eigen productie uitwerken waaraan verschillende 
kansengroepen (senioren, personen met een handicap,…) deel zouden nemen. Omdat deze 
mensen meer kans hebben om zwaar ziek te worden bij een coronabesmetting, werd beslist 
om dit niet te laten doorgaan.  
Eventueel kunnen we dit concept volgend jaar gebruiken.  
Het sociaal artistieke project dat we hieraan gingen koppelen gaat wel door. In het najaar 
zullen ze in Middelkerke mensen op straat aanspreken met de vraag “Wat maakt jou 
gelukkig?”. Deze interviews zullen dan vertoond worden in de kerk van Leffinge tijdens 
Leffingelicht op 19 december 2020. 

Info sociaal artistiek bureau: 
https://www.tartaren.be/ 

Alternatief voor 18 december? 
Kunnen we iets organiseren in hotel Middelpunt waarbij deelnemers verschillende 
inleefopdrachten doen: bijvoorbeeld geblinddoekt eten, transfer vanuit een manuele rolstoel 
naar toilet zonder te steunen op de benen,… 

 In Middelpunt kunnen momenteel, rekening houdend met de coronamaatregelen, 50 
personen in 1 ruimte binnen. 

 Voorstel datum zaterdag 5 december. Piet houdt Jan op de hoogte of 5 december nog 
lukt. 

 Voorstel naam: Soiree uniek.  

 We kunnen er een benefietavond van maken waarvan de opbrengst naar de aankoop 
van een elektrische strandrolstoel gaat. 

 Ten laatste eind augustus hakken we de knoop door of we dit, rekening houdende 
met de coronamaatregelen, in veilige omstandigheden kunnen laten plaatsvinden.  

 Er wordt een werkgroep gestart voor het verder uitwerken. Jan nodigt de leden van de 
adviesraad uit om aan te sluiten bij deze werkgroep. 

3. Stand van zaken jeugdatelier. 
Vanaf maandag 06 juli 2020 start er een speelpleinwerking(Spelewest) voor kinderen met een 
handicap. Dit is een samenwerking tussen Middelkerke, Nieuwpoort, Koksijde, de Panne en  
Veurne. 

Spelewest valt onder de Vlaamse Dienst Speelpleinwerking (VDS). Ze ontvangen subsidie 
van de VDS. hierdoor is het aanbod van Spelewest uitgebreider. 

Spelewest vindt momenteel plaats in het Initiatief Buitenschoolse Opvang (IBO) van Slijpe.  

Bedoeling is dat het jeugdatelier ondergebracht wordt binnen de samenwerking Spelewest en 
de jeugddienst. De kassa van het jeugdatelier blijft door Annie en Machteld beheerd worden.  

Machteld contacteert Henk Vergaerde van de jeugddienst en de initiatiefnemers van 
Spelewest om te bekijken hoe de samenwerking best verloopt. 

https://www.tartaren.be/


 
 
 

 

4. Bespreking kas 

Annie heeft een overzicht van de stand van zaken. 

5. Varia 

1. We willen een elektrische strandrolstoel, via de orthopedische winkel van Mariasteen aankopen.  
Mariasteen uit Hooglede-Gits is de overkoepelende organisatie waaronder Middelpunt valt.  

De aankoopprijs bedraagt € 9.880 (excl BTW). 

Hoe kunnen we deze aankoop financieren? 

 Yannick Desmet is bereid om € 2450 te schenken. 

 We kunnen met de raad € 3000 betalen. 

 Natacha contacteert enkele serviceclubs om na te gaan of sponsering mogelijk is. 
2. Hotel Middelpunt is het enige hotel aan de kust met 32 volledig toegankelijke kamers. Deze troef wil 

Piet gebruiken bij het promoten van het hotel over de volledige kust. Hij gaat hierbij tot in Brugge 
promotie maken. 

3. Blueassist: tijdens de opstart van dit project werd dit door de provincie gecoördineerd. Wegens 
herstructurering doet de provincie dit niet meer. Het is dus onduidelijk waar dit project momenteel 
ingebed zit.  
Jan contacteert Annick Velter om na te gaan of dit project nog ondersteund wordt door een 
overkoepelende organisatie.  

4. De oversteekplaatsen van de Middelkerkse scholen, die niet op een gewestweg liggen, worden 
vanaf september voorzien van extra verlichting. 

5. Kerkhof Leffinge: schepen Dierendonck werd gecontacteerd om rekening te houden met de 
toegankelijkheid van dit kerkhof.  

6. Toegankelijke route Westduin-dijk: Machteld stuurt een mail naar Jan met de vraag om ook op 
deze route rekening te houden met voorzieningen voor blinden en slechtzienden. Namelijk 
voldoende geleidelijnen en tegels met ribbelprofiel aanbrengen op plaatsen waar er 
gevaarlijke situatie is. Deze mail stuurt Jan door naar de collega die verantwoordelijk is voor 
deze aanpassingswerken. 

7. Toegankelijkheidsprijs voor vereniging met meest inclusieve werking: het voorstel was dat 
verenigingen deze prijs kunnen winnen indien ze voldoen aan bepaalde criteria.  
Omdat het bijzonder moeilijk is om dit te controleren wordt voorgesteld om de verschillende 
adviesraden te adviseren hun subsidiereglement aan te passen. Een vereniging kan zo meer 
subsidies krijgen als ze bij hun aanvraag kunnen bewijzen dat ze het voorbije werkjaar 
rekening gehouden hebben met een inclusieve werking. 
Bijvoorbeeld bepaalde activiteit die zich specifiek richt op de noden van personen met een 
handicap. 

8. Kunnen we vanuit de raad bundelen wat reeds bestaat in Middelkerke van activiteiten voor 
personen met een handicap?  
Zodat we een overzicht hebben waarmee we, zoals Oostende doet, kunnen communiceren. 
Schepen Lejaeghere merkt hierbij op dat we een stad als Oostende niet kunnen vergelijken 
met Middelkerke.  

9. Het petanqueplein in Westende-Bad waar petanqueclub De Zilveren Bal speelt is 
ontoegankelijk voor rolstoelgebruikers. Jan contacteert Annick (vrouw van Tom 
Vandenhouweele)via 059 30 45 20  of info@dezilverenbal.be voor bijkomende info en zorgt 
ervoor dat er via de werf een oprijplaat op maat gemaakt wordt. 

mailto:info@dezilverenbal.be


 
 
 

 

10. Inleefmoment bij Xinix(organisatie voor blinden en slechtzienden in Varsenare) voor de leden 
van de raad. 

a. Jan maakt Doodle om in kleinere groepen dit inleefmoment te volgen. 

b. Als bijlage de flyer met bijkomende info. 

c. Jan mailt deze flyer naar Natacha. 

11. Sonja en Jan moeten samenzitten met technische dienst om de toegankelijkheid van het 
openbaar domein te bespreken. Zodat dit in de toekomst standaard meegenomen wordt bij 
werken aan het openbaar domein. Hiervoor contacteren we best Frank Ureel en Jean-Baptiste 
Gallin. 

12. De raad koopt een beamer.  

13. Het jeugdatelier koopt een karaoke machine. 

6. Vaststellen datum volgende vergadering 

Jan maakt Doodle op. 

7. Bijlage 



 
 
 

 



 
 
 

  



 
 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 11:20 uur. 

 

de secretaris de voorzitter 

 

Jan Sarrazijn Machteld Meesschaert 

 


